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Natuurbeschermingscommissie

De commissie tracht ook haar efficiëntiete vergroten door contac-

ten te leggen met milieu-organisaties en functionarissen, die in-

formatie over aantasting van de natuurwaarden in onze regio kun-

nen verstrekken. Misschien zal in de toekomst de Stichting Zuid-

Kennemerland Natuurlijk een rol hierin kunnen vervullen.

Verder streeft de commissie ernaar door een goede documentatie,

die goed toegankelijk is en bekend is onder de leden, de natuur-

bescherming beter te dienen. Dit alles zal wel tijd kosten.

In het natuurbeschermingswerk kun je volgens de commissie niet

alles wat nadelen heeft voor de natuur onverbiddelijk afwijzen.

Sommige maatregelen hebben namelijk ook voordelen voor bijv. het

milieu, zoals het plaatsen van windturbines, waarmee op een scho-

ne manier energie kan worden opgewekt. Tevens is een probleem

wat we moeten doen als een door ons afgewezen maatregel toch

doorgevoerd wordt. Ons inziens moeten we dan redden wat er te

redden valt, zoals bijv. bij de strandvlakte IJmuiden.

De commissie heeft het laatste half jaar de volgende activitei-

ten ontplooid:

1. Er is een bezwaarschrift ingediend tegen het bejagingsplan

van het recreatieschap Spaamwoude en wel op grond van het feit

dat dit plan, dat zegt uit te gaan van jacht als beheersmaatre-

gel, wel erg riekt naar jacht als sport. Dit laatste wijzen wij

uiteraard af. Het gaat om de jacht op de volgende soorten: Haas,

Konijn, Ekster en Wilde Eend.

2. Er zijn contacten gelegd met de VWG Castricum en de stichting

Duinbehoud i.v.m. de komende opstelling van 2 middelgrote wind-

turbines aan het begin van de Noordpier. Castricum heeft een

100 % afwijzende houding aangenomen en Duinbehoud reageert wat ge-

nuanceerder: er zijn namelijk nog geen goede onderzoeksresultaten

In het afgelopen kalenderjaar is Nico Slotboom i.v.m. zijn druk-

ke werkzaamheden vervangen door Martin Smit.

De commissie bestaat uit slechts 5 mensen, hetgeen voor een ef-

fectief optreden wel weinig is. We zouden als commissieleden

heel blij zijn wanneer een aantal mensen als ”spion” mee zou wil-

len werken, zodat de commissieleden ingeschakeld kunnen worden,

wanneer ergens ongerechtigheden bespeurd worden. Wie zou zich

hiervoor willen inzetten?
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m.b.t. de effecten van windturbines op de avifauna.

3. De VWG Haarlem heeft gereageerd op het eindontwerp-bestemmings

plan IJmuiden aan Zee (de strandvlakte). In dit bezwaarschrift

van 19-12-1987 verwerpen wij het strandmeer dat de gemeente Velsen

voorstelt, daar dit meer, volgens de MER (milieu-effect-rappor-

tage), de voorgenomen verhoogde waterstand in de achterliggen-

de duinen onmogelijk zal maken. We pleiten er ook voor dat de

grootte van de voorgestelde jachthaven en strandcamping meer in

overeenstenming wordt gebracht met de uit onderzoek gebleken

behoefte. De oppervlakte, die deze objecten innemen, wordt dan

kleiner, terwijl tegelijkertijd meer ruimte is voor het deel van de

strandvlakte met bestemming natuurgebied.

De gemeenteraad van Velsen neemt deze winter nog een beslissing

waar we met spanning op wachten.

4. Momenteel worden door het beheersbureau van het recreatieschap

Spaarnwoude i.s.m. onze vogelwerkgroep voorbereidingen getroffen,

voor het plaatsen van een vogelobservatiehut bij het plasje aan

de Kerkweg in Spaarnwoude.

Dit gebeurt mede met het oog op de activiteiten in het kader van

de manifestatie "Zuid-Kennemerland Natuurlijk" (zie Haarlems Dag-

blad 22 jan. 1988).

Indien het bestuur van het recreatieschap hiermee accoord gaat,

zou volgens planning de hut eind maart/begin april geplaatst kun-

nen worden.

Samen met enkele aanvullende inrichtings- en beheersmaatregelen

kan het plasje daarmee voor zowel vogels als mensen aan betekenis

winnen.

Mocht iemand ernstige lacunes in onze activiteiten ontdekt heb-

ben, laat ons dat dan weten zonder angst voor onmiddellijke an-

nexatie in onze commissie.

Martin Smit


